

From understated to well-loved, beer is getting more popular in Hong Kong. Don't miss this golden chance to source the right kinds of beer for your establishment at Restaurant & Bar Hong Kong x Gourmet Asia (RBGA) from 6-8 Sep 2022 at HKCEC. The expo is bringing Beer Street to the showfloor, featuring the best selection of beers. Which brands are the best for your business? Want to compare? Pre-register now as our buyer for a holistic sourcing experience!

啤酒在香港越來越受大眾歡迎。**香港餐飲展 x 亞洲高端食品展**將於2022 年 9 月 6 日至 8日在香港會議展覽中心舉行,萬勿錯過採購合適啤酒的絕佳機會。屆時,啤酒街將會 展示城中最佳的啤酒。哪些品牌最適合您的業務?想比較各式各樣的啤酒品牌?立即登 記成為買家,為業務搜羅最合適的產品!

> Register As Visitor 文 買家預先登記

Who you will meet @Beer Street! 你在啤酒街將會遇到的參展商:

























See more 更多

Highlighted Events 精彩活動:

Alongside the exhibition, we also have exciting events to deliver a learning, sourcing and networking one-stop platform for you! 展覽其間將舉行多項精彩活動,為您提供具採購、學習及與同業交流於一身的一站式 交易平台。

Hong Kong Best Spirits Awards 最佳烈酒大獎



To select the very best spirits in different styles and promote to consumers in Hong Kong, Macau and greater China, it presents a unique spirit-judging competition.

為甄選不同風格的最佳烈酒並推廣至港澳 及大中華地區的消費者,將舉辦獨特的烈 酒鑑賞比賽。

Hong Kong Washu Awards 香港和酒大賞



Awards to promote Japanese Sake & Culture and significant contribution of Female Professionals in the F&B industry from both Hong Kong and Japan.

大賞旨在推廣和酒及日本文化,並表揚港 日兩地專業女性對飲食業的重要貢獻。

See more 更多

Register As Visitor 专家租生登記 買家預先登記

With Strong support from the Industry 我們擁有行業代表作為後盾









Co-located with 同場舉行:





Organiser:

informa

markets

0



■ visit@rbhk-ga.com

1701-05, 17/F, China Resources Building, 26 Harbour Road, Wanchai, +852 3709 4981

www.RBHK-GA.com

